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Konu: Dış Paydaşlar Toplantıları 

Ayakkabı Tasarımı ve Üretimi Bölüm Başkanlığı 

1-Bölüm müfredatı dünyadaki ayakkabı tasarımı bölümleri incelenerek ve sektörel talepler (dış 

paydaşlar ile yapılan toplantılarda alınan kararlar neticesinde) dikkate alınarak yeniden 

güncellenmiş ve program 2023-2024 eğitim öğretim yılı itibariyle uygulanmaya başlanmıştır. 

2-Özellikle öğrencilerin eğitimi konusunda 2023 yılında Haziran ayı içerisinde Bakanlık 

tarafından öğretmenlik onayı alınmış ve Ayakkabı Tasarımı ve Üretimi Bölümü mezunlarının 

yetişmiş insan gücünün oluşmasını sağlayacak ve sektörün en önemli ihtiyaçlarından biri olan 

öğretmen atama kararı 2023 Haziran ayı Tebliğler dergisinde yayınlanmıştır.  

3-Yüksek Öğretim Kurulu’na yüksek lisans programı açılması başvurusu yapılmıştır. Yüksek 

Öğretim Kurulu’ndan onay beklenmektedir. 

4-Öğrencilerimize kişisel gelişim açısından ise dünyaca ünlü ayakkabı tasarımcısı Safa 

ŞAHİN’nin öğrencilerimizin eğitimlerine katkı sağlayabilecek konferans ve katkı verilmesi 

sağlanmıştır. 

5-Öğrencilerimizin el becerilerini ve iş yapma kapasitelerini artırabilecek, öğretim yöntemlerini 

geliştirebilecek makine ve malzemelerin sanayi-üniversite iş birliği bünyesinde temini 

sağlanmakta ve atölye kurulması konusunda da son aşamaya gelindiği dış paydaşlara 

belirtilmiştir. Kendilerine de desteklerinden dolayı üniversite ve bölümümüz adına teşekkür 

edilmiştir. 

6-Ayrıca sanayi-üniversite iş birliği konusunda sadece Konya değil İstanbul’da bulunan İdmib, 

Aysaf, Tasev ve TASD ile önemli iş birlikleri kurulduğu, öğrencilerimize burs temini 

konusunda girişimde bulunulduğu aktarılmıştır.  

7-Ayrıca yapay zeka ile tasarım (Prompt) dersinin müfredata dahil edilmesinden ticaret odası 

ayakkabı sektörü temsilcisi olarak büyük memnuniyet duyacaklarını bunun tüm Türkiye’nin 

ihtiyacı olduğunu belirtmiştir. 

8- Üniversitedeki gelişmelerin çok değerli olduğunu, özellikle yurt dışında çalışma yapanların 

bunu çok daha iyi bildiğini belirtmiştir. Üniversitedeki gelişmelerden dolayı bir makine hibe 

etmek istediğini belirtmiştir. Özellikle kendisinin Ar-Ge ve tasarım çalışması yapabilecek, 

bilimsel alt yapısını almış, yapay zeka ve yazılım kullanabilen, ayakkabı üzerinde yapılabilecek 

testlerden anlayan 4-5 tane yetişmiş Ar-Ge biriminde çalışacak üniversite mezununa  ihtiyacı 

olduğunu belirtmiştir.  

9-Ayakkabıcılar Odası Başkanı olarak üniversitedeki gelişmeleri yakından takip ettiğini, 

özellikle sektörel anlamda fuar ve ayakkabı sektörü ile ilgili faaliyetlere üniversite tarafından 

katılımların Konya ayakkabı sektörü için önemli olduğunu dile getirmiştir. Bu alanda 

yapılabilecek her türlü akademik faaliyet ve bilimsel çalışmaların Konya ayakkabı sektörünün 

Türkiye’nin merkezi konumuna gelmesinde önemli katkı sağladığını belirtmiştir. 

10-Sektörel olarak ayakkabıyı yapabildiklerini ancak bilimsel ve tasarımsal ayakkabıları 

üretmede eksik olduklarını, kadın ve çocuk ayakkabı üretimini de geliştirmeleri gerektiğini, bu 

konuda da üniversiteye ihtiyaç duyduklarını söylemiştir. 


